
Dear staff and students, 

Please support HALO at Happy Park! 

HALO (Shine Bright. Reach Beyond) is initiated by 5 HKU students and a project which aims to promote 

social inclusion and to eliminate the barrier between the public and the disabled.  We believe that people 

who are visually impaired possess the same ability as the abled people in expression, even with a more delicated 

perception. 

To fulfill our aims, we organized photo-taking trips to a group of visually impaired teenagers from Ebenezer 

School. By the assistance of HKU 81 inclusion fund, we are now going to display their photos in a round-

university exhibition!  

Our first stop will be in HKU Happy Park together with a kick-off ceremony. 

Detail are as follows: 

Date: 07/04/2014 (Monday) 

Time: 12.30 – 14.30 

Venue: Sun Yat-sen place (Happy Park) 

Please follow our updates in the Facebook page: https://www.facebook.com/HaloHK 

Should you have any enquiries, please contact Kris Lam at 69038376 or Lucia Choi at 97116455 or email us at 

haloproject2013@gmail.com 

Warm regards, 

Organizing Committee of HALO 

https://www.facebook.com/HaloHK
mailto:haloproject2013@gmail.com


致各位職員及同學： 

有沒有試過看世界不用看，用心？  透過你的觸覺，用耳聽、用鼻嗅、用手摸？   

生活在這聲色犬馬，多姿多彩的世代中，失去視力，世界的美麗好像頓時黯然失色？ 

「曦。路」意指通往「晨曦的道路」。 我們認為攝影能為視障人士引進一線光，展現其世界並

非全然黑暗，讓大眾知道失去視覺的世界仍然充滿色彩。 本計劃由五位香港大學學生發起，期望透過

展出由視障孩童所拍攝的照片，讓大眾從視障者的角度欣賞世界，憑此推動社會傷健共融。 

本計劃招募了六位來自心光學校的視障同學，在義工陪同下他們各自到了喜愛的地方拍照。現在，

他們的照片將於「曦路巡迴大專院校展覽」中展出。巡迴展覽第一站將是香港大學。在此之前，「曦。

路」誠意邀請各位出席啟動禮，活動詳情如下： 

日期：2014年 4月 7日（星期一） 

時間：12.30 – 14.30 

地點：中山廣場（開心公園） 

歡迎瀏覽我們 Facebook專頁 https://www.facebook.com/HaloHK 

如有任何查詢，歡迎聯絡林柏言（69038376）或蔡欣庭（97116455），或電郵至 

haloproject2013@gmail.com 

「曦。路」團隊 
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